
 

Protokoll fra styremøte nr. 04 

Tidspunkt; Onsdag 12.april 2023 kl. 17:00-19:00 

Sted; MS Teams 

 

Deltakere; 

Styreleder Shahbaz Tariq 

Nestleder Moosa Ali Rashid  

Styremedlem Yousuf Gilani  

Styremedlem Bijeyata Kumari  

Styremedlem Harpal Singh Sidhu  

 

Fra administrasjonen; 

Generalsekretær (GS), protokollfører Trond Søvik 

 

Styret var vedtaksført med 5 stemmeberettigede. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Sak Tittel og orientering 
29/23 Godkjenning av innkalling, saksliste og protokoll 

Innkalling og sakliste ble godkjent. Det var noen saker til eventuelt. Ingen 
habilitetsinnsigelser ble reist ved møtestart. Protokoll 03/23 er godkjent pr. e-post 
og utlagt på nettsidene. 
 

30/23 Forbundstinget 30. april 
Saksdokumenter til tinget ble fremlagt for styrets behandling, herunder årsberetning 
2022 og langtidsbudsjett samt innkomne forslag/saker. Yousuf var inhabil ved 
behandling av innkomne forslag fra Drammen CK og forlot møtet under 
behandlingen av disse. Styret fattet følgende enstemmige 
 
Vedtak 
Styret godkjenner saksdokumentene til tinget etter styrets justeringer. 
Årsberetningen 2022 utsendes styret for elektronisk signering. 
 

31/23 Banekomité 
President Shahbaz fremla tanker om opprettelse av banekomité for sesongen.  
Styret fattet følgende  
 
Vedtak 
Orienteringen tas til etterretning 
 

32/23 Orienteringssaker 
GS ga en kort redegjørelse knyttet til nedenstående; 

- Økonomien er sunn. Dagpengesatser skal det sees nærmere på. 
- Spillereglement for herrer er lagt ut på nettsidene 
- Spillereglement U-serie og damer er under revisjon og sendes styret for 

godkjenning 
- Status NCF akademi ble gitt. Vi er i forhandlingsprosess. 
- Status for utarbeidelse av kriterier for innplassering av dommerpaneler ble 

gitt. Det har i dag vært møte med DK leder 
- Status årsavslutning ble gitt 
- Regi for møter om arbeidsform med komiteer/utvalg tas opp på senere 

styremøte, herunder også se på komité/utvalgsstrukturen generelt 
- Status ift. sanksjonsbehandling og ev. bruk av jusstudenter, styrets AU ser 

på dette før styrebehandling 
- Status møte med klubb om datamanipulering, ikke avholdt ennå men skal 

avtales 
- Status CC og EU, avventer info fra CC 

 

Styret fattet følgende enstemmige 
 
Vedtak 
Orienteringssakene tas til etterretning.  
 

33/23 Eventuelt 
Opprinnelig styremøte 19/4 utgår etter at det ble flyttet frem til dagens møte. 
Presidenten varslet at det må sees nærmere på konsekvensene av at klubbene selv 
skal ordne med scorere, herunder ift. reiser o.a. 
Presidenten orienterte styret om status ved uttakskomiteens landslagsuttak.  

 

 

http://www.cricketforbundet.no/forbundet/nedlasting

